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Dagordning styrelsemöte den 22/8 kl. 17.00  

Närvarande:  

Caitlin Sandström  Liselle Simonsson 

Tova Hägerstrand  Evelina Andersson 

Maria Hallberg  Selma Bergström 

Vera Hultman (videolänk) Alice Södervall (videolänk) 

Adjungerade: 

Anna Bergh   

§265. Mötet öppnas 

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 17:09. 

§266. Val av mötesordförande (b) 

Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande. 

§267. Val av sekreterare (b) 

Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  

§268. Val av justerare samt tidshållare (b) 

Beslut: Evelina Andersson väljs till justerare samt tidshållare.  

§269. Godkännande av dagordningen (b) 

Beslut: Dagordningen godkännes.  

§270. Föregående mötesprotokoll (b) 

Beslut: Att lägga protokoll från den 29/5 till handlingarna.  

§271. Värdegrunden (i, d) 

Caitlin lyfter att styrelsen ska vara noggranna med att värdegrunden följs under 
välkomstveckan.  

§272. Välkomstveckan (i, d) 

Caitlin Sandström lyfter punkten. Välkomstveckan börjar den 2/9 och styrelsen ska 
presenteras och synas under veckan.  

Styrelsen enas om att hela styrelsen ska presentera sig för de nya studenterna på 
uppropet i högtidsdräkt. De två standarförarna som sitter i styrelsen ska ta med kårens 
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standar. Det ska vara en kort introduktion som totalt beräknas ta cirka tio 
minuter. Styrelsen ska visa en powerpointpresentation som beräknas ta cirka fem 
minuter.  

Styrelsen önskar att få delta på det gemensamma uppropet och ha sin presentation då i 
stället för att presentera sig på de separata uppropen. Gemensamma uppropet är mellan 
kl. 08:00-08:45. Caitlin ska kontakta programstudierektorerna angående detta.  

Maria Hallberg berättar att representanter från Utbildningsutskottet under de första 
veckorna ska presentera sig och söka efter årskursrepresentanter.  

På kvällen under måndagen den 2/9 ska styrelsen servera varm choklad på kåren efter 
spökrundan, ca kl. 21:00-23:00. De från styrelsen som har möjlighet önskas närvara. 
Styrelsen ska köpa choklad och kakor för 200 personer inför detta. Styrelsen ska kolla 
med klubbverket om de ska genomföra en beställning från Menigo och ifall styrelsen kan 
gå med i den beställningen för att beställa vad som behövs.  

På protozoegasquen den 6/9 vill styrelsen spexa. Under mötet diskuterar styrelsen olika 
spex-idéer. Spexet på protozoegasquen kommer vara ca 22.40 enligt körschemat.  

Caitlin ska skicka ett utskick till alla utskotten med sådant bra att tänka på i samband med 
ankomsten av de nya studenterna.  

§273. Träffa klasserna (i, d) 

Caitlin Sandström lyfter punkten. Styrelsen kommer träffa klasserna på uppropet. 
Eventuellt ska styrelsen träffa klasserna igen efter välkomstveckan, men det beslutas i så 
fall längre fram.  

§274. Veckorna efter välkomstveckan (i, d) 

Caitlin Sandström lyfter punkten. Styrelsen har tidigare pratat om att ha en utskottsmässa 
där utskotten ska vara på VHC och presentera sig. I våras pratade styrelsen om att ha det 
två veckor efter välkomstveckan, vecka 38. Utskotten får komma och bestämma lite själva 
vad de vill göra. Den bästa dagen enligt protozoernas schema för detta är måndagen den 
16/9. Tova Hägerstrand kontaktar utskotten om detta. Caitlin bokar Särimner där mässan 
ska vara mellan ca kl. 12:00-13:00. En karta med var de olika utskotten finns ska 
upprättas.  

Caitlin har tänkt att styrelsen ska bjuda på kaffe och kaka på VHC en vecka efter 
välkomstveckan, onsdag den 11/9 kl. 12:00-13:00. Om medlemskap kan uppvisas så 
bjuder styrelsen på en godbit. Det diskuteras ifall detta ska göras mer regelbundet för att 
styrelsen ska synas mer på VHC. Om det finns fler häften med info om kåren efter 
välkomstveckan så kan dessa finnas på plats för studenterna att läsa i.  

I september och oktober önskas att det är mer aktiviteter på kåren. Förslag är att ha 
filmkvällar, grillkvällar, spelkvällar etcetera som är väldigt enkelt och inte kräver så 
mycket uppstyrning. Det verkar dock som att det behövs licens för att visa film för öppna 
sällskap. Det kostar 2000kr per år för en sådan licens. Andra små aktiviteter kan hållas 
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och alla utskotten ska uppmuntras att starta sin verksamhet tidigt. Det ska 
uppmuntras att medlemmarna är på kåren och utnyttjar kårhuset.  

Det diskuteras hur kårhuset ska vara tillgängligt nu när passerkortsystemet inte fungerar.  

Det lyfts att kårens sociala medier behöver användas mer. Alla utskott ska uppmuntras 
att lägga upp mer inlägg. Informationsansvarig planerar för att utskotten ska ha varsin 
”takeover” över sociala medier under hösten. Innehållet i dessa kan vara information om 
utskottet, vad utskottet håller på med eller annat roligt innehåll.  

I ett häfte som protozoerna får på välkomstveckan ska det finnas datum på allt som 
händer på kåren under de närmaste veckorna. I denna föreslås att det ska inkluderas 
bland annat när utskottsmässan är, styrelsen serverar kaffe på VHC, första puben och 
första caféet.  

§275. Höstens möten (d) 

Caitlin Sandström lyfter punkten. Styrelsen vill fortsätta ha möten varannan onsdag, 
jämna veckor, och ha mat från pubarna som mötesfika. Möten ska börja kl. 17:00.  

§276. Kårhusflytt (i, d, b) 

Caitlin Sandström lyfter punkten. Anna Lidvall gräll har varit svår att nå under sommaren. 
VMF har varit i kontakt med SLUSS. Rådande situation är att VMF kräver få ett uppdaterat 
hyresavtal från SLU.  

Caitlin berättar att Akademiska hus beslutat om att riva gamla UDS och då kommer all 
försörjning av kårhuset att försvinna. Det kostar 2 miljoner för kåren att skaffa egen 
försörjning. En styrelseledamot lyfter att se över möjligheterna att stanna och i stället 
lägga pengarna att skaffa egen försörjning i stället för att lägga pengarna på ett nytt 
kårhus. Akademiska hus ska återkomma med en tidsplan för rivningen av gamla UDS.  

Arrendeavtalet för marken kårhuset står på är giltigt till 2025. Om Akademiska hus säger 
upp avtalet kommer kåren hamna i arrendenämnden vilket innebär en ekonomisk 
kostnad.  

Det lyfts att VMF i en krissituation skulle kunna kontakta ULS får att få använda deras 
kårhus för vissa evenemang.  

Det behövs att någon tittar på kårens ekonomi noggrant för att se vad kåren klarar av. 
Utskotten behöver också inventera för att skattmästaren ska kunna göra bokslut av 
föregående år.  

§277. Övriga frågor (i, d) 

a) Orbi 

Vera Hultman lyfter punkten. Det finns ett problem att köpa SLUSS-medlemsbiljetter 
i Orbi eftersom det för att registrera SLUSS-medlemskap behöver skickas en bild av 
mecenatkortet till ULS. Det tar dessutom tid för SLU att registrera studenterna i Ladok. 
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Det kommer därför inte gå att köpa biljetter med medlemskapspris i appen. 
Det här problemet kommer vara varje år. Det diskuteras att ha samma 
prisgrupp för alla den här sittningen. Detta behöver diskuteras med klubbverket.  

Styrelsen är enade om att VMF också borde kunna bekräfta medlemskap i framtiden i 
stället för att endast ULS ska göra detta.  

b) Uppsala vetenskap och folkbildningsförening 

Anna Bergh har fått ett mejl från Uppsala vetenskap- och folkbildningsförening. De vill 
ha representanter i valberedning, och kanske även styrelseuppdrag, från 
veterinärsidan. Anna Bergh undrar om det finns någon som hade tyckt det var roligt. 
Styrelsen ska skicka ut en intresseförfrågan om detta. Det handlar bland annat om att 
hitta föreläsare till olika evenemang.    

§278. Nästa möte (i) 

Nästa möte är den 4/9 kl. 17:00. 

§279. Mötet avslutas 

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 19:07. 
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Dagordning styrelsemöte den 22/8 kl. 17.00  


Närvarande:  


Caitlin Sandström  Liselle Simonsson 


Tova Hägerstrand  Evelina Andersson 


Maria Hallberg  Selma Bergström 


Vera Hultman (videolänk) Alice Södervall (videolänk) 


Adjungerade: 


Anna Bergh   


§265. Mötet öppnas 


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 17:09. 


§266. Val av mötesordförande (b) 


Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande. 


§267. Val av sekreterare (b) 


Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  


§268. Val av justerare samt tidshållare (b) 


Beslut: Evelina Andersson väljs till justerare samt tidshållare.  


§269. Godkännande av dagordningen (b) 


Beslut: Dagordningen godkännes.  


§270. Föregående mötesprotokoll (b) 


Beslut: Att lägga protokoll från den 29/5 till handlingarna.  


§271. Värdegrunden (i, d) 


Caitlin lyfter att styrelsen ska vara noggranna med att värdegrunden följs under 
välkomstveckan.  


§272. Välkomstveckan (i, d) 


Caitlin Sandström lyfter punkten. Välkomstveckan börjar den 2/9 och styrelsen ska 
presenteras och synas under veckan.  


Styrelsen enas om att hela styrelsen ska presentera sig för de nya studenterna på 
uppropet i högtidsdräkt. De två standarförarna som sitter i styrelsen ska ta med kårens 
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standar. Det ska vara en kort introduktion som totalt beräknas ta cirka tio 
minuter. Styrelsen ska visa en powerpointpresentation som beräknas ta cirka fem 
minuter.  


Styrelsen önskar att få delta på det gemensamma uppropet och ha sin presentation då i 
stället för att presentera sig på de separata uppropen. Gemensamma uppropet är mellan 
kl. 08:00-08:45. Caitlin ska kontakta programstudierektorerna angående detta.  


Maria Hallberg berättar att representanter från Utbildningsutskottet under de första 
veckorna ska presentera sig och söka efter årskursrepresentanter.  


På kvällen under måndagen den 2/9 ska styrelsen servera varm choklad på kåren efter 
spökrundan, ca kl. 21:00-23:00. De från styrelsen som har möjlighet önskas närvara. 
Styrelsen ska köpa choklad och kakor för 200 personer inför detta. Styrelsen ska kolla 
med klubbverket om de ska genomföra en beställning från Menigo och ifall styrelsen kan 
gå med i den beställningen för att beställa vad som behövs.  


På protozoegasquen den 6/9 vill styrelsen spexa. Under mötet diskuterar styrelsen olika 
spex-idéer. Spexet på protozoegasquen kommer vara ca 22.40 enligt körschemat.  


Caitlin ska skicka ett utskick till alla utskotten med sådant bra att tänka på i samband med 
ankomsten av de nya studenterna.  


§273. Träffa klasserna (i, d) 


Caitlin Sandström lyfter punkten. Styrelsen kommer träffa klasserna på uppropet. 
Eventuellt ska styrelsen träffa klasserna igen efter välkomstveckan, men det beslutas i så 
fall längre fram.  


§274. Veckorna efter välkomstveckan (i, d) 


Caitlin Sandström lyfter punkten. Styrelsen har tidigare pratat om att ha en utskottsmässa 
där utskotten ska vara på VHC och presentera sig. I våras pratade styrelsen om att ha det 
två veckor efter välkomstveckan, vecka 38. Utskotten får komma och bestämma lite själva 
vad de vill göra. Den bästa dagen enligt protozoernas schema för detta är måndagen den 
16/9. Tova Hägerstrand kontaktar utskotten om detta. Caitlin bokar Särimner där mässan 
ska vara mellan ca kl. 12:00-13:00. En karta med var de olika utskotten finns ska 
upprättas.  


Caitlin har tänkt att styrelsen ska bjuda på kaffe och kaka på VHC en vecka efter 
välkomstveckan, onsdag den 11/9 kl. 12:00-13:00. Om medlemskap kan uppvisas så 
bjuder styrelsen på en godbit. Det diskuteras ifall detta ska göras mer regelbundet för att 
styrelsen ska synas mer på VHC. Om det finns fler häften med info om kåren efter 
välkomstveckan så kan dessa finnas på plats för studenterna att läsa i.  


I september och oktober önskas att det är mer aktiviteter på kåren. Förslag är att ha 
filmkvällar, grillkvällar, spelkvällar etcetera som är väldigt enkelt och inte kräver så 
mycket uppstyrning. Det verkar dock som att det behövs licens för att visa film för öppna 
sällskap. Det kostar 2000kr per år för en sådan licens. Andra små aktiviteter kan hållas 
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och alla utskotten ska uppmuntras att starta sin verksamhet tidigt. Det ska 
uppmuntras att medlemmarna är på kåren och utnyttjar kårhuset.  


Det diskuteras hur kårhuset ska vara tillgängligt nu när passerkortsystemet inte fungerar.  


Det lyfts att kårens sociala medier behöver användas mer. Alla utskott ska uppmuntras 
att lägga upp mer inlägg. Informationsansvarig planerar för att utskotten ska ha varsin 
”takeover” över sociala medier under hösten. Innehållet i dessa kan vara information om 
utskottet, vad utskottet håller på med eller annat roligt innehåll.  


I ett häfte som protozoerna får på välkomstveckan ska det finnas datum på allt som 
händer på kåren under de närmaste veckorna. I denna föreslås att det ska inkluderas 
bland annat när utskottsmässan är, styrelsen serverar kaffe på VHC, första puben och 
första caféet.  


§275. Höstens möten (d) 


Caitlin Sandström lyfter punkten. Styrelsen vill fortsätta ha möten varannan onsdag, 
jämna veckor, och ha mat från pubarna som mötesfika. Möten ska börja kl. 17:00.  


§276. Kårhusflytt (i, d, b) 


Caitlin Sandström lyfter punkten. Anna Lidvall gräll har varit svår att nå under sommaren. 
VMF har varit i kontakt med SLUSS. Rådande situation är att VMF kräver få ett uppdaterat 
hyresavtal från SLU.  


Caitlin berättar att Akademiska hus beslutat om att riva gamla UDS och då kommer all 
försörjning av kårhuset att försvinna. Det kostar 2 miljoner för kåren att skaffa egen 
försörjning. En styrelseledamot lyfter att se över möjligheterna att stanna och i stället 
lägga pengarna att skaffa egen försörjning i stället för att lägga pengarna på ett nytt 
kårhus. Akademiska hus ska återkomma med en tidsplan för rivningen av gamla UDS.  


Arrendeavtalet för marken kårhuset står på är giltigt till 2025. Om Akademiska hus säger 
upp avtalet kommer kåren hamna i arrendenämnden vilket innebär en ekonomisk 
kostnad.  


Det lyfts att VMF i en krissituation skulle kunna kontakta ULS får att få använda deras 
kårhus för vissa evenemang.  


Det behövs att någon tittar på kårens ekonomi noggrant för att se vad kåren klarar av. 
Utskotten behöver också inventera för att skattmästaren ska kunna göra bokslut av 
föregående år.  


§277. Övriga frågor (i, d) 


a) Orbi 


Vera Hultman lyfter punkten. Det finns ett problem att köpa SLUSS-medlemsbiljetter 
i Orbi eftersom det för att registrera SLUSS-medlemskap behöver skickas en bild av 
mecenatkortet till ULS. Det tar dessutom tid för SLU att registrera studenterna i Ladok. 
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Det kommer därför inte gå att köpa biljetter med medlemskapspris i appen. 
Det här problemet kommer vara varje år. Det diskuteras att ha samma 
prisgrupp för alla den här sittningen. Detta behöver diskuteras med klubbverket.  


Styrelsen är enade om att VMF också borde kunna bekräfta medlemskap i framtiden i 
stället för att endast ULS ska göra detta.  


b) Uppsala vetenskap och folkbildningsförening 


Anna Bergh har fått ett mejl från Uppsala vetenskap- och folkbildningsförening. De vill 
ha representanter i valberedning, och kanske även styrelseuppdrag, från 
veterinärsidan. Anna Bergh undrar om det finns någon som hade tyckt det var roligt. 
Styrelsen ska skicka ut en intresseförfrågan om detta. Det handlar bland annat om att 
hitta föreläsare till olika evenemang.    


§278. Nästa möte (i) 


Nästa möte är den 4/9 kl. 17:00. 


§279. Mötet avslutas 


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 19:07. 
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